

Date: 21/11/2024

Ref: GNHGroup-NM/2024/BS/0112

التاريخ: 2024/11/21

المراجع: GNHGroup-NM/2024/BS/0112

To: H.E. / Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
UAE – Dubai

الى: سعادة / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

H.E. Dr. Maryam Buti Al Suwaidi
Chief Executive Officer- Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi- United Arab Emirates

سعادة الدكتورة مريم بطي السويدي الموقرة
الرئيس التنفيذي- هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Disclosure regarding recent trading in the shares of the Company

افصاح بشأن التداولات التي تمت مؤخراً على سهم الشركة

Reference to the subject above, and in response to shareholder inquiries regarding the drop in the share price over several consecutive sessions, in addition to the temporary drop of the share price to the minimum limit during the early trading hours today, we confirm that the Company does not possess any undisclosed material information or news that would justify the drop in the Company's share price.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، ورداً على استفسارات المساهمين الواردة بشأن انخفاض سعر السهم لعدة جلسات متتالية، بالإضافة الى انخفاض سعر السهم مؤقتاً الى الحد الأدنى اليوم في ساعات التداول الأولى، فإننا نؤكد أنه لا يوجد لدى الشركة أي معلومات أو أخبار جوهرية لم يتم الإفصاح عنها أو تبرر الانخفاض الحاصل على سهم الشركة.

We would also like to confirm to our shareholders that the acquisition deal of companies and assets owned by Brooge Energy Limited is still in progress and under review by the Securities and Commodities Authority. The market will be updated with any developments on this matter as soon as the Authority grants approval to convene the General Assembly.

كما ونؤكد الى مساهميننا الكرام أن صفقة الاستحواذ على الشركات والأصول المملوكة من قبل شركة بروج للطاقة المحدودة ما زالت قائمة وقيد الدراسة لدى هيئة الأوراق المالية والسلع. وسيتم ابلاغ السوق بأي مستجدات بهذا الشأن فور الحصول على موافقة الهيئة لدعوة الجمعية العمومية.

We would like to reiterate to all our shareholders that the sole reliable source for any information regarding the Company or the deal is the Company itself. We urge everyone not to heed any rumours being circulated by unauthorized parties or individuals.

كما ننوه مره اخرى لكافة مساهميننا الكرام ان المصدر الوحيد الموثوق عن أي معلومات تتعلق بالشركة او الصفقة هي الشركة ذاتها، وعدم الانصياع لاي اشاعات يتم تداولها من قبل أي من الجهات او الافراد غير المرخصين.

Sincerely yours,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Nader Muqbel
Investor Relations Director
Gulf Navigation Holding PJSC

**GULF
NAV**

الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع
GULF NAVIGATION HOLDING PJSC
P.O. Box 49651, Dubai - UAE (A1)

نادرمقبل
مدير علاقات المستثمرين
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع



www.gulfnav.com

T +971 4 427 0104, F +971 4 427 0103
Office 3901-3902, 39th Floor, API Trio Tower
Al Barsha 1, PO Box 49651, Dubai, UAE